
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z21455 

Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over ontspoorde goederentrein bij Borne (ingezonden 7 november 
2013). 

Vraag 1
Bent u bereid om tot op de bodem uit te zoeken wat de oorzaak is van de 
ontsporing van de goederentrein nabij Borne?1 Zo ja, wanneer kan de Kamer 
de resultaten hiervan verwachten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Zou u in een eventueel onderzoek willen meenemen of de eisen die gesteld 
worden aan de kwaliteit van het materieel zouden moeten worden aange-
scherpt? 

Vraag 3
In hoeverre deelt u de zorgen van de burgemeester van Borne, die zegt zijn 
hart vast te houden voor de toekomst wanneer er meer goederentreinen op 
dit spoor komen te rijden? 

Vraag 4
Wat is uw boodschap aan de inwoners die nabij dit spoor wonen en zich 
ongerust maken? 

Vraag 5
Bent u bereid te onderzoeken of er duurzame alternatieven zijn voor 
goederenvervoer in Oost-Nederland, waardoor de IJssellijn en het verdere 
achterland ontzien kunnen worden? Kunt u het antwoord toelichten? 

Vraag 6
Kunt u uitsluiten dat op dit spoor in Oost-Nederland in de toekomst zeer 
gevaarlijke stoffen worden gevoerd? 

Vraag 7
Kunt u deze vragen voor het notaoverleg MIRT d.d. 25 november 2013 
beantwoorden?

1 http://www.tubantia.nl/regio/borne/ontsporing-trein-is-precies-wat-we-vrezen-1.4083817
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